
 

PROTOKÓŁ nr 19 

z posiedzenia                                          

Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Radomiu                                          

z dnia 24 września 2020 r. 

 

Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz zaproszeni Goście wg listy 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył  

i na nim przewodniczył Radny Dariusz Wójcik Przewodniczący Komisji, który powitał 

wszystkich Członków Komisji i zaproszonych Gości. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 18 z posiedzenia Komisji.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały na sesję Rady Miejskiej w Radomiu 
zawartego na druku nr 330 w sprawie wyrażenia zgody na zawieranie 
porozumień pomiędzy Gminą Miasta Radomia a jednostkami samorządu 
terytorialnego: Gminą Belsk Duży, Gminą Miasta Pionki, Gminą Skaryszew, 
Powiatem Radomskim, Powiatem Grójeckim, dotyczących zasad prowadzenia 
punktów katechetycznych. 

3. Sprawy różne.  
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1 Protokół nr 18 z posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 2. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik poprosił o przedstawienie projektu 

uchwały zawartego na druku nr 330 w sprawie wyrażenia zgody na zawieranie 

porozumień pomiędzy Gminą Miasta Radomia a jednostkami samorządu 

terytorialnego: Gminą Belsk Duży, Gminą Miasta Pionki, Gminą Skaryszew, 

Powiatem Radomskim, Powiatem Grójeckim, dotyczących zasad prowadzenia 

punktów katechetycznych.  

Dyrektor Wydziału Edukacji Agnieszka Grabska poinformowała, że każda gmina 

powinna organizować naukę religii ponieważ na każdego ucznia przychodzi 

subwencja. Jeśli w przedszkolu lub szkole na naukę religii danego wyznania lub 

wyznań zgłosi się mniej niż 7 uczniów, organ prowadzący, w porozumieniu 

z właściwym kościołem lub związkiem wyznaniowym organizuje naukę religii 

w grupie międzyszkolnej lub w pozaszkolnym punkcie katechetycznym.  Do naszych 

punktów uczęszczają uczniowie z innych gmin a ponieważ te gminy otrzymują 

subwencję a ci uczniowie uczą się w punktach katechetycznych prowadzonych przez 

Gminę Miasta Radomia konieczne jest zawarcie takiego porozumienia, aby oni mogli 

partycypować w kosztach z wykonywania tych zadań.  

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zapytał, ilu jest takich uczniów? Dyrektor 

Wydziału Edukacji Agnieszka Grabska odpowiedziała, że jest 6 uczniów ze 

wszystkich tych gmin.  

 

 



Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały zawartym na druku Nr 330. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

na druku Nr 330 w sprawie wyrażenia zgody na zawieranie porozumień pomiędzy 

Gminą Miasta Radomia a jednostkami samorządu terytorialnego: Gminą Belsk Duży, 

Gminą Miasta Pionki, Gminą Skaryszew, Powiatem Radomskim, Powiatem 

Grójeckim, dotyczących zasad prowadzenia punktów katechetycznych. (7 Radnych 

za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). Opinię nr 19 dołączono do materiałów 

z Komisji. 

Ad. 3. Nie było spraw.  

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował 

wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.                                                        

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

  

 

 Dariusz Wójcik 

 

 


